



جمعية علماء ماليزيا

PERSATUAN ULAMA' MALAYSIA

Muslim Scholars Association of Malaysia

14B, Jalan Plumbum P7/P, Pusat Komersial Seksyen 7,
40000 Shah Alam, Selangor Darul Ehsan, MALAYSIA

Telefon : +603-5511 4301
Faksimili : +603-5511 4302
Email : pum pusat@yahoo.com
Website : <http://www.pum.org.my>

BARISAN KEPIMPINAN PUM 2023/2025 - YDP BAHARU DILANTIK

SHAH ALAM: Persatuan Ulama Malaysia (PUM) telah mengadakan Mesyuarat Agung Perwakilan Tahunan kali ke 43 pada 3 November 2023. Dalam mesyuarat tersebut, telah diadakan pemilihan barisan kepimpinan Jawatan kuasa PUM yang baru bagi sesi 2023-2025.

Sehubungan dengan itu terdapat perubahan kepada beberapa barisan kepimpinan PUM, di mana dalam sidang mesyuarat jawatan Yang Di-Pertua telah diamanahkan kepada YBhg. Dato' Wan Mohamad bin Dato' Sheikh Abd Aziz dengan persetujuan sebulat suara.

Manakala mantan YDP iaitu YBhg Dato' al-Syeikh Abdul Halim bin Abdul Kadir telah diangkat sebagai Penasihat (Mursyid) untuk PUM di atas pengalaman beliau yang sangat berharga.

Dato' Wan Mohamad merupakan mantan Ketua Pengarah Jakim, pernah menjadi Timbalan YDP PUM untuk lebih sedekad yang lalu, dan memegang jawatan sebagai Setiausaha Agung PUM pada tahun 1993 hingga 1997. Beliau juga merupakan seorang tokoh yang bergiat aktif dalam lapangan dakwah di tanahair.

Susulan itu juga telah diadakan perbincangan lanjut, bagi memilih Jawatankuasa penuh PUM. Berikut ialah senarai Ahli Jawatankuasa PUM sesi 2023-2025:

Yang Dipertua	Dato' Wan Mohamad bin Dato' Sheikh Abd Aziz
Timbalan Yang Dipertua	Ustaz Dr Hj Fauzi bin Deraman
Naib Yang Dipertua I	Profesor Dr. Abdul Karim bin Ali
Naib Yang Dipertua II	S.S Prof. Madya Datuk Dr. Luqman bin Hj. Abdullah
Setiausaha Agung	Profesor Dr Mohd Roslan bin Mohd Nor
Pen. Setiausaha Agung	Dr Ahmad bin Yussuf
Bendahari Agung	Tuan Haji Baharom bin Kassim
Ahli Jawatankuasa	Profesor Dr Mustaffa bin Abdullah
	Prof Madya Dr Saupi bin Man
	Dr. Mohd Hapiz bin Mahaiyidin
	Tuan Haji Abu Bakar bin Mohd Daud
	Ustazah Dr Mek Wok binti Mahmud
	Ustaz Mohd Fakaruddeen bin Che Omar
	Prof. Madya Dr Muhamad Ikhlas bin Rosele
	Dr Nurhafilah binti Musa
Sekretariat Muslimat	Ustazah Asmak binti Husin
Sekretariat Syubban	Dr Muhammad Alihanafiah bin Norasid

Sekian, terima kasih.

Persatuan Ulama' Malaysia
5 November 2023